



Ullambana Enlightenment Ceremony 2022

2022梁皇宝忏中元超渡法会

Date: 19 - 21 August 2022 (Friday - Sunday) Venue: Teochew Temple and Funeral Parlour

10 Ubi Road 4 Singapore 408609

法会日期:农历七月廿二日至廿四日

法会地点:潮州殡仪馆



This event will strictly by appointment only and will also be live streamed on our Facebook. Kindly visit our Facebook for the latest updates on the event as well as safety measures.

此法会将采用预约制及现场直播,请浏览我们的 Facebook了解更多的详情及最新的安全管理措施





预定法会配套,请扫描 Scan the QR Code for Enrollment 座位有限,请尽早报名 Limited seat available, Register early to avoid disappointment

往生莲位 Enlightenment for Departed Souls

为祖先,父母或往生的亲人超渡,使其早日脱离六道轮回之苦,早登极乐.

Enlighten the ancestors, parents, deceased sibling or relatives to repay their kindness and to free the souls from suffering and pains in the Six Domains of Reincarnation to reach the Pure Land of Ultimate Bliss Quickly.

尊贵座 / Deluxe Seat SGD 1,188 每座 / Per Seat

个别座含豪华独立式纸屋, 财宝箱, 财运亨通, 衣箱, 七月祭品和供品* Individual Table with Deluxe Bungalow Paper House, Treasure Box, Gift Box, Clothing Box, Seventh Month Hamper and Prayer Offering*

安详座 / Blissful Seat SGD 288 毎座 / Per Seat

个别座含七月祭品和供品*
Individual Table with Seventh Month Hamper and Prayer Offering*

安乐座 / Harmony Seat SGD 588 毎座 / Per Seat

个别座含独立式纸屋, 财宝箱, 衣箱, 七月祭品和供品* Individual Table with Harmony Bungalow Paper House, Treasure Box, Clothing Bag, Seventh Month Hamper and Prayer Offering*

功德座 / Merit Seat SGD 48 每座 / Per Seat

功德座 (联合祭拜供品) Merit Seat (Shared Offering)

冤亲债主 / Karmic Creditors SGD 38 每名 / Per Name 为累世的业因果报或今世的游魂冲煞,来超渡以解冤厄运.

Pray for these Karmic Creditors of the previous lives or wandering souls in this life, helping to repay and free ourselves from karma debts.

十方法界 / Dharma Realms SGD 38 每名 / Per Name 为解救十方众生, 免于恶道中受苦, 使亡者欢喜而往生净土.

Offer freedom to all beings from suffering, enlighten their souls in order to reach

the Pure Land for a new life.

宝贝天堂 / Baby Seat SGD 38 每名 / Per Name 为夭折的胎儿/孩童来安灵超渡. 以保佑其灵体神魂俱全, 能早日投胎转世.

Pray for these Infant Spirits, by protecting their spirit and soul to enable them reincarnate for a better life.

tei ille.

法会流程 Ceremony Program

19 & 20 August 2022 (Friday & Saturday) 21 August 2022 (Sunday) 0900AM 开坛洒净 / Purification Ceremony 0900AM 开坛洒净 / Purification Ceremony 1000AM 诵梁皇宝忏 / Recitation of Liang Huang Sutra 1000AM 诵梁皇宝忏 / Recitation of Liang Huang Sutra 1115AM 供佛 / Offering to Buddha 1115AM 供佛 / Offering to Buddha 1200PM 休息/Break 1200AM 休息/Break 1400PM 诵梁皇宝忏 / Recitation of Liang Huang Sutra 1400PM 诵梁皇宝忏 /Recitation of Liang Huang Sutra 功德回响 / Dedication of Merits 1530PM 功德回响 / Dedication of Merits 1630PM 1800PM 法会结束 / End of Programs 1730PM 敬设瑜伽焰口 / Yogacara Ulka-Mukha Ceremony 2000PM 送灵 / Ceremony for sending off the Souls Remarks: You are required to arrive at our event venue 2 hours earlier before the Ceremony to send off the souls. 2100PM 功德圆满 / End of Programs 备注: 请在送灵仪式2小时前抵达会场

- 有意报名者, 请在8月10日前, 把报名表格填妥后, 邮寄到131 Lavender street Singapore 338737.
- 法会当天新加坡殡仪馆将在活动地点售卖斋菜, 供品, 金银纸和香烛等.
- 欲知更多详情,请致电我们的24小时服务热线 6293 4388.
- For registration, please submit the duly completed enrolment form and mail it to 131 Lavender Street Singapore 338737 before 10th August 2022.
- Vegetarian food offering, incense and joss paper offering can be purchase at the venue on the days of the event.
- For more information, please call our 24Hrs Customer Service hotline at 6293 4388.

Payment Mode: Cheque payable to "SCC Care Services Pte Ltd" or PayNow to UEN 201224832H The Company will not be liable in any manner whatsoever If any unforeseen circumstances occur at event which is beyond our control. The Company reserves the right to amend any of the above subjects or make suitable product substitution of equivalent value to customers.

任何由于某些无可预测的缘故,或是发生任何超出公司所能控制的情况.公司有权利更改以上的项目或以其它适合及相同价值的替代物品给予客户,而无需承担任何责任.



^{*}备有五道斋菜及白饭, 三样水果, 发糕与包, 鲜花, 金银纸, 香及莲花烛

^{*}Provided with 5 Vegetarian Dishes with rice, 3 types of Fruits, Huat Kueh with Pau, Fresh Flower, Joss Papers, Joss Stick and Lotus Candle